
PROTOK6L Nl XXlXl2o2l

z sesii Rady Gminy Rybno odbytej w dniu l4.kwietnia 2021 r'- 
wiali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Piotm Kornatowskiego - Pnewodniczqcego Rady Gminy Rybno

obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa soboczyfska - Inspektor ds Obslugi Rady i Kadr'

zastepca Kierownika ueedu stanu c)'lvilnego w uzedzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczeto o godz. 10:OO, zakoiczono o godz 12:30

Stan ustawowy RadY - 15 Radnych,

W sesii bieze udzial l4 Radnych

-nieobecni : radny Wojciech Pokret

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu.

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

1.Pan Tomasz Wqgrzynowski - W6jt Gminy

2.P ani Zdzistaw a Kanicz

3.Pani Jolanta Jendrycka

- Skarbnik Gminy

- Sekretatz Gminy

- lista obecnosci stanowizatqcznik do protokolu

Po.zqdek aesii:

Obrady XXIX sesji Rady Gminy Rybno otwozyl o godz. '10i00 Pan Piotr Kornatowski Pzewodniczqcy

Rady Gminy.

Nastepnie pouczyl wszystkich

nagrywajqcych d2waek.

Powital wszystkich obecnych

na saliznajduj sie 14 radnych

obecnych, i2 obrady Rady Gminy sq rejestrowane za pomocal urzqozen

na sali obrad a nastgpnie stwierdzil, 2e po sprawdzeniu listy obecnosci,

co stanowi kworum do podeimowan€ prawomocnych uchwal

Ad.3.Ustalenie oorradku obrad.

Przewodniczqcy Rady pzedstawil pozqdek dzienny obrad

l.Otwarclc se8ii.

2.Stwierdzenie plawomocnogci obtad.

3.Ustalonie por:adku obrad.

4.Przyigcie protokolu z XXVlll sesii Rady Gminy Rybno.

5.Sprawozdanie miedzyseeyjne W6ita Gminy.

6.Podjqcie uchwal w naatepujqcych sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy FinansoweiGminy Rybno na lata 2021-2034;

2) zmian w bud2ecae Gminy Rybno na 2021 rok,

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dzialdowskiemu;

4) uchwalenia Regulaminu utzymania czystosci i porzqdku na terenie Gminy Rybno;



5) ptzyiQcia 
"Programu porityki zdrowotnej w zak.sie profiraktyki zaka2eh wirusem orooawczar(a

ludzkiego HPV na lata 2021-2025 dta Gminy Rybno";

6) rozpatrzenia petycji dotyczqcej poparcia Rzqdu Tymczasowej Rady Stanu Narodu potskiego

Spolecznego Komitetu Konstytucyjnego";

7) rczpaltzenia petycji w zakresie wyratenia opinii dotyczqcej przeprowadzenia Bezposredniego

Referendum Ludowego w celu dokonania peez obywateti potskich akceptacjijako Akt6w Woti na.odu:
Nowego Kodeksu Wyborczego oraz Nowego Ustroju prezydencko-Ludowego dta polski;

8)rozpatrzenia apelu w sprawie sprawiedliwego, konstruktywnego i pro rozwojowego traktowania
Wojew6dztwa Warmifsko-Mazurskiego przez RzAd Rp.

T.Wolne wnioski i zapytania.

S.zamnkiQcie sesii.

Kierujqc nastepnie zapytanie o propozycje zmiany porzedku obrad.

Wniosek o zmiang porzqdku ob€d wni6sl radny Waldemar Reszka jako punkt 7 ,,wystqpienie soltysa

miejscowosci Zabiny z pzedstawieniem sytuacji zwiqzanej z budowq kortu tenisowego."

Nastepnie poddal pod glosowanie zlozony wniosek.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy ektad Rady ,15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych glosami:

',,2e' - I
- ,,przeciw'- 6

- ,,w5trzymuiqcych 6ie" - 0

Wnlo6ek prryjela

Nastepnie poddal pod glosowanie poEqdek obrad.

R.da Gminy w glosowanlu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych giosami:

-,,z'a" - 14

-,,przeciw'- 0

- ,,wsttzymujecych siQ" - 0

przyjQh poruadek, kt6ry po otwarciu i stwlerdzeniu pGwomocnosci obrad omz po

urvzglQdnieniu wnioaku radnego Waldeman Reszki iest nastepuiqcy:

4.PrzyiQcie protokotu z XXVlll sesii Rady Gminy Rybno.

s.Sprawozdanio migdrys6yine W6jta Gminy.

6.Podiecie uchwal w na6tepuiqcych sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 2021-2034;

2)zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2021 rok;

3) udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Dzialdowskiemu;

4) uchwalenia Regulaminu utrzymania czystosci i poeqdku na terenie Gminy Rybno;

5) przyjecia ,,Prog€mu polityki zdrowotnej w zakresie profilaktyki zaka2eh wirusem brodawczaka

ludzkiego HPV na lata 2021-2025 dla Gminy Rybno";



6) rozpatrzenia petycji dotyczqcel poparcia Rzqdu Tymczasowej Rady Stanu Narodu Polskiego

Spolecznego Komitetu Konstytucyjnego";

7) rczpatrzenia petycji w zakresie wyrazenia opinii dotyczqcej przeprowadzenia Bezposredniego

Referendum Ludowego w celu dokonania pzez obywateli polskich akceptacjijako Akt6w Woli narodu:

Nowego Kodeksu Wyborczego oraz Nowego Ustroju Prezydencko-Ludowego dla Polski;

8)rozpatzenia apelu w sprawle sprawedliwego, konstruktylvnego ipro rozwojowego traktowania

Wojew6dztwa Warmiisko-Mazurskiego pzez Rzqd RP-

T.wystqpienie sollysa miejscowoSci 2abiny z przedstawieniom sytuacii zwiezanei z budowq

koftu tenisowego.

S.wolne wnioski i zaPytania.

9.zamnkiQcie sesii.

lmienny wykaz glosowania nad pzyjQciem pozqdku obrad stanowizalqcznik do pfotokolu

Ad.,l.Przviecie protokotu z )(Xvlll sssli Radv Gminv.

Przewodniczqcy Rady pointormowal, ze protok6t z XXVlll sesji zostal wyl'ozony do wgladu i

do czasu rozpoczecia sesji nie zlozono do pzewodniczacego wniosku o dokonanie

poprawek do pzedlozonego projektu protokolu

W zwiqzku tym poddal pod glosowanie protokot z XXV|ll sesji Rady Gminy.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych gloaami:

-,,z'a" - 14

-,,pizeciw'- 0

- ,,wstrzymuiqcych 8iQ" -.0

przyiQta protok6l z )(xvlllsesji Rady Gminy.

lmienny wykaz glosowania nad pzyj€oiem protokolu stanowi zalqcznik do protokolu

Ad.s.Sorawozdanie miedzvsesvine W6ita Gminv Rvbno.

PzewodniczAcy Rady - Pan Piotr Kornatowski udzielil glosu W6jtowi Gminy - Panu Tomaszowi

Wegrzynowskiego, kl6ry peedloryl sprawozdanie z dzialalnosci miedzysesyjnej.

Sprawozdanie stanowi zahcznik do protokolu.

Po zlozeniu sprawozdania otwozyl dyskusiQ.

Pytai nie wniesiono.

Ad.6.Podiecie uchwal w nast6ouiacvch sDrawach

l.zmianv Wieloletniei Proqnozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 2021-2034:

Pzewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana Wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaty

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly



Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

PEewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaty.

Pytai nie wniesiono.

Peewodniczecy Rady zamknql dyskusje. Po odczytaniu projektu uchwaly przez WicepEewodnaczqcq

Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci i4
R.dnych, g{osami:

-'11 . ,,z'a",

- 0 -,,praeciw"

- 0 - ,,wstzymuiacych si?"
podigh uchwale Nr Xnn2,l2l2021w sphwie zmiany Wi.loletniej prognozy Finansowej Gminy
Rybno na lata 2021-2034.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz g(rsowania nad projektem uchwaly stanowizahcznik do protokolu.

2) zmian w budzecie Gminv Rvbno na 2021 rok

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana Wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski przedstawil opinig komisji stalych o projekcae uchwaly.

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknel dyskusjq. Po odczytaniu projektu uchwaly pzez Wicepzewodniczqcq

Rady, poddal go pod gliosowanie

Rada Gminy w gliosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci t4
Radnych, glosami:

- 14 - ,,z'a",

- 0 -,,p.zeciw"

-0 - ,,wstrzyduiqcych si?"

podjQla uchwale Nr XXDA213|2021w sp.awie zmian w budlecie Gminy Rybno na 2021 rok.

Uchwala stanowi zalacznik do orotokolu.

lmienny wykaz glosowania nad paojektem uchwaly stanowizahcznik do protokolu.

3) udzielenia oomocv finansowei Powiatowi Dzialdowskiemu:

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwrdcil siQ do Radnego Bogdana Wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu u6hwaly.

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokotu.

Przewodniczqcy Rady - Pan Plotr Komatowska otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.



Pytai nie wn€s|ono

Przewodniczqcy Rady zamknql dyskusjg Po odczytaniu ptojektu uchwaly przez W'ceptzewoonlczqce

Rady, poddal go Pod glosowanie

Rada Gminy w gloaowaniu iawnym na ustawowy sktad Rady 15 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glosami:

.14 - ,,2a",

-0 -,,p.zeciw"

- O - ,,wstrzymujqcych 8iQ"

podiela uchwafe NJ y.XlXl214l2O21 w sprawle udzielenia pomocy finanso\'vei Powiatowi

f>ialdowskiemu.

lJchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do prctokolu

na an

Peewodniczecy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly

sQ do Radnego Bogdana Wantowskiego o

Radny- Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalAcznik do protokolu.

Pzewodniczacy Rady - Pan Piotr Kornatowski otwozyl dyskusje nad projektem uchwaly

Pytan nie wniesiono.

Pzewodniczecy Rady zamknql dyskusjQ Po odczytaniu projektu uchwaly przez Wicepzewodnlczqcq

Rady, poddal go Pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obocno6ci t4

Radnych, g'losami:

- 14 - ,,2a",

- 0 - ,,pneciw"
-0 - ,,wstrzymujqcych si9"

podfela uchwate Nr )qxl215t2021w uchwalenia Regulaminu utrzymania czystoSci i porzldku

na terenie Gminy Rybno.

Uchwala stanowi zalacznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad pojektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu'

ludzkieao HPV na lata 2021-2025 dla Gminv Rvbno":

Peewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siQ do Radnego Bogdana Wantowskiego o

przedstawienae opinii w sprawie projektu uchwaty

Radny - Bogdan Wantowski przedstawil opinig komisji stalych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalacznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly



Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zamknql dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly pzez WiceprzewoonEzqcq
Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnosci ,l4

Radnych, glrosami:

-14 - ,,2a",

- 0 -,,ptzeciw,,

- 0 - ,,wstrzymujqcych siQ"

podjela uchwalg Nr Xxlx,/2t6/2021 w sprawie prryjecia ,,programu poligki zdrowotnej w
zakresie profifaktyki zakarei wirusem brodawczaka ludzkiego HpV na lata 2021-2025 dta
Gminy Rybno".

Uchwala stanowi zalacznik do orotokofu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalacznik do protokolu.

6) rozoatEenia oetvcii dotvczacei ooparcia Rzadu Tvmczasowei Radv Stanu Narodu polskieqo

Sooleczneoo Komitetu Konsi/tucvineqo"

Przewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil sie do Radnego Bogdana Wantowskiego o

pzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny- Bogdan Wantowski przedstawil opinie komisjistalych o projekcie uchwaly.

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

Pzewodniczqcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otworzyl dyskusje nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Pzewodniczqcy Rady zwr6cil sie do wicepzewodniczqcej Rady cminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady ,15 Radnych w obecno6ci 14

Radnych, glosami:

-14 -,,2a",

- 0 - ,,pzeciw"
- 0 - ,,wstrzymuiqcych sie"
podjeh uchwafe Nr XXlXl2'1712021 w sprawie rozpatzenia petycji dotyczqcei poparcia Rzadu

Tymczasowei Rady Stanu Narodu Polskiego Spolecznego Komitetu Kongtt/tucyinego',,

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zahcznik do protokolu.

7) rozoatEenia petvcii w zakresie wvra2enia opinii dotvczacei peeorowadzenia Bezoosrednieoo

Referendum Ludoweqo w celu dokonania pEez obvwateli polskich akceotacii iako Akt6w Woli narodu:

Noweoo Kodeksu Wvbofczeoo oraz Noweoo Ustroiu Prezvdencko-Ludoweoo dla Polski

Pzewodniczqcy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil siq do Radnego Bogdana Wantowskiego o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.



Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opiniQ komisii stalych o projekcie uchwaly

Opinia stanowi zalqcznik do protokolt_l'

PrzewodniczacyRady_PanPiotrKornatowskiotwozyldyskusjenadprojektemuchwa|y'

Pytan nie wnEslono

Pzewodniczqcy Rady zwr6cil slQ do wiceprzewodniczqcej Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly poddat go pod glosowanie

Rada Gminy w glosowaniu iawnym na u6tawowy €klad Rady t5 Radnych w obecnosci 14

Radnych, glos.mi:

-14 - ,,2a",

-0 -,,przcciw"

- O - ,,wstrzymullcych sie"

podiela uchwale Nr XXl)U2lS/202t w sprawie rozpatrzenia petycii w zakresie wyra:enia opinii

dotyczacsi przeprowadzenia Bezposredniogo ReferGndun Ludowego w celu dokonania przez

obywateli polskich akcepttcji iako akt6w Woli naKtdu: Nowego Kodeksu Vuyborczego oraz

Nowego Ustroiu Prezydencko-Ludowego dla Polaki.

L,chwala stanowi zalacznik do protokolu

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu

woiewodztwa waminsko-lllazurskieoo orzez Rzad RP

Przewodniczacy Rady- Pan Piotr Kornatowski zwr6cil si9 do Radnego Bogdana Wantowskiego o

ptzedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Bogdan Wantowski pzedstawil opinie komisji stalych o projekcie uchwaly'

Opinia stanowi zalqcznik do protokolu.

PrzewodniczAcy Rady - Pan Piotr Kornatowski otlvorzyl dyskusjQ nad projektem uchwaly

Pytah nie wniesiono.

Przewodniczecy Rady zwr6cil sie do wicepzewodniczacei Rady Gminy o doczytanie projektu

uchwaly. Po odczytaniu projektu uchwaly, poddal go pod gbsowanie

Rada Gmlny w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady15 Radnych w obecnoSci 14

Radnych, glosami:

-14 - ,,2a",

- 0 -,,przeclw"
.0 - ,,wstrzymuiqcych sie"

podjQh uchwale Nr xxlx/219/2021 w spEwie nozpatnzenla ap6lu w sprawie sprawiedllwego,

kon6truKywnego i pro rozwojowogo traktowania Woiew6dztwa Warmifsko_Mazurgkiego przez

Rzad RP.

Uchwala stanowi zalqcznik do protokolu.

lmienny wykaz glosowania nad projektem uchwaly stanowi zalqcznik do protokolu'



kortu tenisoweoo.

W tym punkcie porzedku obrad przewodniczqcy Rady udzietil glosu soltysowi so.lectwa Zabiny
Edmunda cajka.

Soltys soloctwa pzedstawil obszemie swo.je stanowtsko w sprawie reatizacji inwestycji budowa korty
tenisowego w miejscowosci aabiny. ptzytoczyl w tym pzeclmiocie szeeg pism oraz dokumentacjQ
fotograficznq miejsca inwestycji.

Podczas swojego wystqpienia zwr6cil sie miedzy innymi do pzewodniczqcego Komisji Rewizyjnej z
pytaniem, dlaczego nie za2qdal przedlo2enia ceMkatu jakosci u2ytego do budowy kortu kruszywa

oraz dlaczego na posiedzenie komisji nie zaproszono wykonawcy inwestycji.

W odpowiedzi Pzewodniczacy Komisji Rewizyjnej Sytwester Kasprowicz wskazal, it dokument
jakosci u2ytego kruszylva zostal przedstawiony peez Sekretaza Gminy na posiec,zeniu kontrolnym

Komisji w sierpniu ubieglego roku. Odczytal r6wnie2 fragmenty ekspertyzy bieglego z zakresu geotogii

dotyczecej oceny geotechnicznych warunk6w posadowienia, okreslenia zagqszczenia grunt6w,

stwierdzenia zgodnosci warstw konstrukcyjnych podbudowy kortu tenisowego. ponadto stwierdzil, 2e

podnos2one w pzedmiotowej sprawie argumenty pzez softysa soliectwa Zabiny, w jego ocenie w

Swietle zebranej dokumentacji, nie zastugujq na uwzglednienie.

Radny - Bogdan Wantowski nawiqzujqc do wystqpienia soltysa sol,ectwa Zabiny stwierdzit, 2e biegly

zostal powolany na wniosek jego oraz radnego Wojciecha PokrQta, zas dokumentu potwiefdzajecego

jakosd u2ytego kruszywa nie ma do tej pory. Ponadto jego zdanaem nie mo2na m6wi6 o btokowaniu

dalszej realizacji inwestycji pzez softysa. ZaS soltys mial prawo zaciqgac opinii u innych podmiot6w.

Radny Waldemar Roszka zapytal czy ptzy -ealizacji przedmiotowej inwestycji zostaly zachowane

normy zgodnie z projektem budowlanym.

Radny - Sylwester Kasprowicz w odpowiedzi wyjasnil, i2 na podstawie zgromadzony dokument6w w
pzedmiotowej sprawie, Komisja Rewizyjna orzekla o zgodno6ci wykonania inwestycji z projektem

budowlanym.

Sekretarz Gminy - Jolanta Jendrycka podkreslila, i2 na temat prawidlowosci wykonanja inwestycji

wypowiedzialy sie tzy podmioty tj. nadz6r budowlany, biegly geolog o€z pracownicy uzedu
prowadzqcy inwestycje. Zaprezentowala fotografie przedstawiajqcq stan nawiezchni inwestycji.

Wskaza+a na koniecznosd usuniQcia z powiezchni kortu naniesionej gleby i zabezpieczenie przed

kolejnym osadem. Ponadto stwierdzila, i2 sprawa zwiezana z wykonaniem podbudowy ko(u jest

sp.awq zamknigte. Podkreslil, i2 budowa kortu stanowizadanie inwestycyjne, zatem wszystkie koszty,

w tym dodatkowe z tym zwiqzane wchodze w zakres koszt6w wykonania zadania inwestycyjnego. W
tym miejscu przedstawiala kosztorys wykonanych rob6t. Dodala, 2e wszystkie do tej pory prace

budowlane zostaly wykonane zgodnie ze sztukq budowlanq oraz projektem.

Softys solectwa Zbbiny - Edmund cajek odnoszac sie do wypowiedzi Sekretarz cminy wskazal, i2

waerzchnia warstwa kortu stanowila warctwe ochronnq, nadaje siQ w chwili obecnej do demontazu.

Jego zdaniem nale2y to w ramach gwarancji do zadania wykonawcy. Ponadto stwierdzil, 2e rolq

wykowany bylo zabezpieczenie terenu pzed ewentualnym osadem gleby.



Pzewodniczacy Rady - Piotr Korantowski zwr6cil si€ do soltysa solectwa Zabiny z pytaniem' czy

kontaktowal sie z wykonawcq w niniejszej sprawie Zwr6cil uwagQ' 2e glos w tej sprawe powlnlen

zab€d wykonawca inwestycji

Softys solectwa Zbbiny Edmund Gaiek zwr6cil uwagQ, i2 nie wezwano wykonawcy na posreozenle

kontrolne. Wyjasnil, i2 nie zwracal si9 do wykonawcy, sugerujqc sie tym, i2 to gmina powinna zadbad o

nalezyte wYkonanie.

Radny - Waldemar Reszka stwierdzil, i2 gmina powinna podjqc dzialania mal4ce na celu

dokoiczenie inwestycji. Zwr6cil uwage, 2e uplyw czasu oraz brak dalszych dzialai mo2e m|ec

negatywne konsekwencje w zakresie realizacji funduvu soleckiego w tym zakresE

PrzewodniczQcy Rady - Piotr Korantowski nadmienil i2 komunikowal sie z soltysem'

przedstawiajqc mu swojq wizjQ zalatwienia tego problemu, sugerujqc mu naniesienie uwag w

protokole odbioru. Stwierdzil, 2e propozycja takiego rozwiAzania spotkala sie z dezaprobatq Pana

so(ysa.

Softys solectwa Zabiny - Edmund Gajok poinformowal, 2e kozystal z opinii firm zewnQtzny na

temat wykonanei podbudowy. Jego zdaniem prezentowane przez Sekretaz Gminy koszty budowy sA

zawy2one. W tej chwili nale2y brad pod uwage wy+qcznie koszt wykonanych rob6t Dalej

SekJetarz Gminy - Jolanta Jendrycka wskazala, 2e podstawq wykonania inwestycji jest projekt i

kosztorys inwestorski. Wszystkie pzekazylvane informacje poparte sq dokumentacje Stwierdzlla, 2e

niezrozumialym jest zachowanie Pana softysa, negujqce przedstawiane informacje

Radny Adam Kaaprowicz zwr6cil sie do Pana softysa z pytaniem, na iakim etapie prac budowlanych

stwierdzil, 2e podbudowajest niewtasciwa, czy zglosil ten fakt do urzedu i komu

Softys solectwa Zhbiny - Edmund Gajek w odpowiedzi wyjasnil' iz pieMszego zglicszenla

dotyczqcego nieprawidlowosci dostarczanego materialu dokonal na etapie nawozenia. zglosil ten fakt

pracownikowi uzedu, kt6ry stwierdzil, 2e material ten nadaie sie do u2ycia Wskazal r6wnie2, 2e

prcblem ten zglaszal r6wnie2 Sekretarzowi Urzedu, kt6ra wskazal, Ze trzeba bedzie poprawid jezeli

jest cos nie tak wykonane. Poinformowal, 2e Pan W6jt widzialjak w styczniu wyglqdala nawiezchnia

koftu, pokryta blotem. W6wczas Pan W6jt zapewnil, 2e problem t.zeba podjqc WyjaSnil' i2 po uplywie

kilku dni, kiedy sprawa nie zostala podjeta poinformowal urzqd, 2e zglosi sprawQ do inspektora

nadzoru. Zlo2yl pismo, w ktorym wnosil o spGwdzenie jakosci nawiezionego kruszywa i grubo6ci

warstw. Stwierdzil, 2e jego zdaniem nie mozna opiefad si9 na opinii inspektora nadzoru, kiedy ten nie

wszczal postepowania. Na co zto2yl skarge do Wojew6dzkiego Inspektora Nadzoru Budowlanego

Pzewodniczqcy Rady Piotr Kornatowski stwierdzil, i2 do tej pory nie zostaly przedstawione nowe fakty

w sprawie. a trwalqca dyskusja nte wnosi niczego nowego

Radny - Adam Kasprowicz zaapelowal o podiQcie dzialan, kt6re doprowadzq do nalezytego

wykonania inwestycji.

Sekretarz Gminy - Jolanta Jendrycka odczytala protok6l z pzeprowadzonej przez nactzdl

budowlany kontroli kortu. Jeszcze raz podkreslil,2e budowa kortu ptzebiega zgodnie z projektem i

kosztorysem. Stwierdzila,2e koszt budowy bedzie wzrastal inalezaloby sie zastanowid nad

celowosciq tej inwestycja.



Radny - Ratal Gniazdowski nawi+ujqc do wypowiedzi pzedm6wc6w stwie.dzil, 2e intencja
wszystkich jest aby ta inwestycja zostala wykonana poprawnie. Jego zdaniem nate2aloby sie
zastanow,c nad odwolaniem siQ do opinii i propozycji rozwiqzaf podmiot6w, kt6re uzyskal soltys. Jego
zdaniem nie powinno sie rezygnowad z datszego wykonania tej inwestycji. Zapytal jakq kwota
dysponuje jeszcze solectwo w Emach prowadzonej inwestycji, czy kwota ta jest wystarczajaca aby

doprowadzic kort do stanu, o kt6rym m6wiq firmy, do kt6rych zwrac€l siq pan softys.

Softys solectwa Z.biny - Edmund cajek w odpowiedzi wskazal na jaki cet mo2na by wykozystac
pozostalq kwota 70 tys. miqdzy innym polo2enie kawy. Ponadto zwr6cil uwagQ, 2e obowjqzuje

gwarancja, z kt6rej mo2na skorzystad.

Radny - tukasz Glowacki nawiqzujqc do opinii firm, kt6re wypowiadaly sie na temat wykonanej

nawiezchni kortu wskazal, i2 kontaktowal sie z jednq z nich. Jednakze z uzyskanych informacji

wynika, ze firma ta nie specjalizuje siQ w budowie kort6w. Prowadzi inny rodzaj dzialalnosci.

O godzinie 12:15 do godz. 12:25 Peewodniczqcy Rady zatzqdzil ptzerwe w obradach.

W czasie pzerwy sale obrad opuscila radna El2bieta Rozentalska. Stan Rady - 13 radnych.

O godzinie 12:26 Pzewodniczqcy wznowil obrady XXIX sesji Rady Gminy Rybno, pzechodzqc do

realizacji punktu 8 pozqdku obrad.

Ad.S.Wolne wnio6ki i zapvtania.

Sekretarz Gminy - Jolanta Jendrycka poinformowala, i2 1 kwietnia br. rozpoczqt sie Narodowy

Powszechny Spis Ludnosci iMieszkah. TMaC bedzie do 30 wrzesnia br. Wszelkie informacje na ten

temat zostanq zamieszczone na stronie Urzedu Gminy Rybno. Ponadto poinformowania o

koniecznosci aktualizacji Strategii Rozwoju Gminy.

Radny - Ka.bowski Oariusz podziekowal za zagospodarowanie skweru na ulicy Z4eziotnej.

Zaapelowal do wlascicieli ps6w o zachowanie porzqdku.

Wiecej pytarl nle wnieslono.

Ad.g.Zamkniecie oblad.

O godz.12i30 Pzewodniczqcy Rady Pan Piotr Kornatowski - wobec wyczerpania dziennego pozqdku

obrad - zamknqlobrad XXIX sesjizwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tym prolok6l za koiczono.

Proto

Do niniejazogo p
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